

Sarir Oil Operations

Announcement for Extension for Pre-qualification Invitation

Tender No.	STC-01-2022 & STC-02-2022
Projects Title	On-Shore Drilling Rigs and Workover Rig

Sarir Oil Operation Company B.V. Libyan Branch (SOO) head office located in Tripoli and operates two areas located in Al-Wahat region eastern part of Libya, Area 91 and Area 107.

Sarir Oil Operations intends to extend the Call for Tenders pre-qualifications of companies for **On-Shore Drilling Rigs tender # STC-01-2022 and Workover Rig tender # STC-02-2022.**

Sarir Oil Operations B.V Libya Branch (SOO) is seeking for 2 x 2000 HP drilling rigs and 1000 HP workover rig to operate within SOO onshore concisions located in Libyan Sirte Basin in Alwihat area about 1200 km southeast of Tripoli. Attachments # 3 & 4 describe the technical requirements for each tender.

- For the Onshore Drilling Rigs tender, Initial contract duration would be two years contract for first rig and one year contract for second rig with contract extensions that would be depend on Company work force, Contractor performance and Operator Management Committee and Management Committee approvals.
- For the Workover Drilling Rig tender, Initial contract duration would be two years contract with contract extensions that would be depend on Company work force, Contractor performance and Operator Management Committee and Management Committee approvals.
- The two tenders will be delt independently, therefore companies must apply for each tender separately.

Qualification Requirements:

For contractors to be able to participate to the prequalification stage, the attached Intension to Bid Form shall be duly filled and submitted along with the

- Legal File
- Financial File
- Company Profile

Qualified contractors will be notified to collect the tendering package at a designated date.

AN

R M

IMPORTANT NOTES:

- The Pre-qualification Invitation is not an invitation to tender and doesn't imply any commitment or obligation, implied or otherwise, for Sarir Oil Operations to issue a tender enquiry or enter into a contract.
- SOO reserves its right to reject any and/or all companies at its sole discretion. Such act by SOO shall be final and shall not be contested or challenged by any participants.
- The company will deal only with the persons officially authorized by the companies applying for pre-qualification.
- All costs of whatsoever nature incurred in the preparation and submission of the Pre-qualification documents, including visits, if any, incurred in connection with this invitation, shall be borne by companies intended to participate.

Participation:

- The last date to receive the above requested documents is **18/05/2022 at 12:00 pm**, local time. Accordingly, all interested contractors should submit the required information not later than the above-mentioned date. Any document submitted after this date will be disregarded.
- The documents are to be submitted in one hardcopy to be hand delivered to the company address and another electronic copy (in a hard support) or by email prior to the specified deadline date, to the following address:

Company's Address:

Sarir Oil Operations
Corinthia Commercial Centre
Tripoli, P.O. Box: 469 & 905 & 91050
Phone 33 50 140 – 7
Email: SOO.Tenders-Committee@sarir-oil.com

For any inquiries, please, contact the tender committee secretariat on the following address:

Tenders Committee
Email: SOO.Tenders-Committee@sarir-oil.com
Telephone: 021 3350140-7 Ext: 12317 OR 11316

Attachments:

- 1- Intension to bid Form.
- 2- List of required legal and finance documents.
- 3- Prequalification requirements of Onshore Drilling Rigs.
- 4- Prequalification requirements of Workover Rig.

AN

R M

النسخة العربية:

شركة السرير للعمليات النفطية

تمديد إعلان التأهيل المسبق

رقم العطاء	STC-01-2022 و STC-02-2022
الموضوع	منصات حفر - برأ , و منصة صيانة آبار

شركة السرير للعمليات النفطية ب. ف. الفرع الليبي، مقرها الرئيسي في طرابلس وهي تدير المنطقتين (91) والمنطقة (107) اللتان تقعان في منطقة الواحات، الجزء الشرقي من ليبيا.

تعترم الشركة تمديد دعوة تقديم عطاء خدمات الحفر رقم STC-01-2022 وعطاء صيانة الآبار النفطية رقم STC-02-2022 .

لذلك تدعو شركة السرير للعمليات النفطية الشركات المحلية والدولية المهمة (أو ممثليها) والمتخصصة في تقديم هذه الخدمات للمشاركة في مرحلة التأهيل المسبق للحصول على 2 منصات حفر 2000HP و منصة صيانة آبار HP1000 للعمل ضمن الامتيازات البرية الواقعة في حوض سرت الليبي في منطقة الواحات على بعد 1200 كم جنوب شرق طرابلس وتقديم مستنداتهم للتقييم من أجل إعداد قائمة المقاولين المتأهلين للعطاءات كما هو موضح أدناه بالمرفقات رقم (3) و (4).

نطاق الخدمة:

- بالنسبة لمناقصة منصات الحفر البرية، ستكون مدة العقد الأولي هي عقد لمدة عامين للحفارة الأولى وعقد لمدة عام للحفار الثاني مع تمديد العقد الذي سيعتمد على قدرة عمل الشركة وأداء المقاول وموافقات لجنة إدارة المشغل ولجنة الإدارة.

- كذلك الامر بالنسبة لمناقصة منصة صيانة الآبار، ستكون مدة العقد عامين مع إمكانية تمديد العقد الذي سيعتمد على قدرة عمل الشركة وأداء المقاول وموافقات لجنة إدارة المشغل ولجنة الإدارة.

- سيتم التعامل مع العطاءين بشكل مستقل ، لذلك يجب على الشركات التقدم لكل عطاء على حدة.

متطلبات التأهيل:

لكي يتمكن المقاولون من المشاركة في مرحلة المناقصة، يجب تعبئة نموذج النية لتقديم العطاء المرفق وتقديمه مع الملف الفني للشركة، الملف القانوني، ملف الصحة والسلامة والملف المالي، وسيتم إخطار المقاولين المهتمين لاستلام كراسة العطاء في التاريخ المحدد.

ملاحظات هامة:

- دعوة التأهيل المسبق هذه لا تعد دعوة للمشاركة في العطاء المذكور ولا تلزم الشركة بأي حال من الأحوال ان تصدر هذا العطاء أو أن تقوم بدعوة أو تضمين أي من المشتركة في التأهيل المسبق في القائمة النهائية للشركات التي سيتم دعوتها للمشاركة في العطاء.

AN R M

- تحتفظ شركة السرير بحقها في رفض أي / أو جميع الشركات وفقاً لتقديرها الخاص. يجب أن يكون هذا التصرف من قبل الشركة نهائياً ولا يجوز الاعتراض عليه أو الطعن فيه من قبل أي مشارك.
- سيكون تعامل الشركة فقط مع الأشخاص المخولين رسمياً من قبل الشركات المتقدمة للتأهيل المسبق.
- جميع التكاليف المتكبدة فيما يتعلق بهذه الدعوة مهما كانت طبيعتها لغرض إعداد وتقديم وثائق التأهيل المسبق، بما في ذلك الزيارات، إن وجدت، يجب أن تتحملها الشركات التي تعتمد المشاركة في هذه المناقصة.

المشاركة:

آخر موعد لاستلام المستندات المطلوبة أعلاه هو 2022/05/18 الساعة 12:00 ظهراً بالتوقيت المحلي. ووفقاً لذلك، يجب على جميع المقاولين المهتمين تقديم المعلومات المطلوبة في موعد لا يتجاوز التاريخ المذكور أعلاه، وسيتم تجاهل أي مستند يتم تقديمه بعد هذا التاريخ.

يتم تقديم الملفات المطلوبة في نسختين الأولى ورقية تسلم باليد والثانية إلكترونية ترسل بالبريد الإلكتروني، قبل الموعد النهائي المحدد، إلى العنوان التالي:

المركز التجاري كورنثيا
طرابلس،
ص.ب: 469 ، 905 ، 91050
هاتف رقم: 7 – 33 50 140
Wintlib 20103 مبرق

يمكن ارسال النسخة الإلكترونية الى البريد الإلكتروني:
بريد إلكتروني: SOO.Tenders-Committee@sarir-oil.com
هاتف: 021 7-3350140 داخلي 12317 أو 11316

المرفقات:

- 1- نموذج النية لتقديم العطاء
- 2- قائمة بالمستندات القانونية والمالية المطلوبة
- 3- المواصفات الفنية المطلوبة لمنصات حفر الآبار
- 4- المواصفات الفنية المطلوبة لمنصة صيانة الآبار

AN RM